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Algemene Ledenvergadering LVV – 19 mei 2017 – 10.30-12.50 uur. 
Locatie : De Schakel Nijkerk (Oranjelaan 10, 3862 CX Nijkerk) 
Aanwezig : Bestuur: 
  Gerda Arends, Leo ten Brink (voorzitter), Richard de Grood, Jaap Waverijn 
 
  Leden: 
  Marjon van Aalst, Conny Bonapart, Annerieke Claassen, PeteR Clark, Cees  
  Dalebout, Harm van Dijk, Meine Willem Dijkstra, Gerard Dijkstra, Titia van  
  Duinen, Barbara Ederveen, Wim van Es, Evelien Gardebroek, Annemiek de  
  Groot, Hélène de Haart, Ada Hendriks, Leen van den Heuvel, Herma Holshof, 
  Thijs Huijs, Willem Hulshof, Eva Bengtsson-Kluivers, Esther Lammers, Henri 
  van Montfort, Mariëtte Mooij, Titi Nieuwerth, Francine Prak, Anja von Rotz, 
  Marianne Schoffeleers, Rob Schurman, Janny Verhoeff, Hans van der Vlis, 
  Jan van der Vossen, Lid de Vries, Godelein Wegter, Ingrid van Wezel en 
  Bernadette Wildenburg 
 
  Voorts: 
  Edith Terschegget (Verenigingsmanager), Job Zijlstra (MOS bv) Gitta Vis  
  (verslag) 
   
VERSLAG 

 Onderwerp 

1.  Welkom door de voorzitter 
 
De voorzitter opent de vergadering om 10.30 uur en heet de aanwezigen van 
harte welkom. 
Bestuurslid Inge te Brake is niet aanwezig in verband met revalidatie na een 
operatie. 
Ere-lid en oud-voorzitter Anne de Ruiter heeft zich i.v.m. vakantie afgemeld. 
 
De voorzitter vraagt de vergadering wat men vindt van de dag en het tijdstip 
van deze ALV. De meerderheid van de aanwezigen is er voorstander van om in 
het vervolg de ALV’s op de vrijdagochtend te houden. 
 
Mededelingen 
Het bestuur is sinds de ALV van 9 december 2016 voltallig. De portefeuilles zijn 
als volgt verdeeld: 
Leo ten Brink – Voorzitter + certificering 
Richard de Grood – Secretaris + Onderwijs 
Jaap Waverijn – Penningmeester + certificering 
Inge te Brake – PR & Communicatie 
Gerda Arends – Zorg & Sport 
 
De taken in de ondersteuning door MOS zijn als volgt verdeeld: 
Edith Terschegget - verenigingsmanager  
Gitta Vis - secretariaat 
Marja van den Hoek – financiële administratie 
Job Zijlstra – communicatie 
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Ledenaantal: 
Aantal leden per 18-05-2017: 1.150 leden. 
Hiervan hebben 359 leden in hun profiel aangegeven dat zij extern of 
intern/extern vertrouwenspersoon zijn. Er zijn momenteel rond de 400 
gecertificeerde vertrouwenspersonen. 
 
Redenen waarom het LVV lidmaatschap wordt opgezegd: niet meer in functie 
als vertrouwenspersoon, werkgever wil de contributie niet betalen, kosten 
certificering, teleurstelling dat men niet gecertificeerd kan worden. 
De LVV wil er zijn voor alle vertrouwenspersonen. Sommige groepen willen iets 
bijzonders. Dit kan niet allemaal tegelijk. 
 
BOVN: het bestuur kwam er bij toeval achter dat er nog een vereniging voor 
vertrouwenspersonen in oprichting is. Het bestuur heeft geprobeerd om met 
hen in contact te komen. Dit is helaas niet gelukt. Tot tweemaal toe zijn 
geplande afspraken afgezegd. 
De redenen dat de BOVN is opgericht zou zijn, voor zover bekend, dat het 
onderling met de leden gezelliger moet zijn.  

2.  Verslag ALV d.d. 9 december 2016 
 
Ingrid van Wezel: 
Er is veel verbeterd. Ook de Nieuwsbrief. Ze merkt op dat in de items van 
Marcel van Oss reclame wordt gemaakt. Dit is, aldus de voorzitter, inmiddels 
besproken en het bestuur heeft besloten dat wel onder de naam van de 
schrijver melding wordt gemaakt van het desbetreffende opleidingsinstituut 
maar op zeer bescheiden wijze. Het gaat immers om het artikel en niet om 
reclame voor opleidingen. Wel is het toegestaan om enkele hyperlinks in de 
tekst op te nemen. 
 
Het bestuur roept de leden op om tekst en artikelen aan te leveren voor de 
Nieuwsbrief. De teksten worden in principe niet gecensureerd, maar het moet 
wel informatief voor de leden blijven. 
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3.  Bestuurlijke mededelingen  
 
• Externe contacten: 
- SZW -  
Dit loopt. 
 
- CAOP –  
Dit is de organisatie die binnen de overheid de opleidingen over integriteit 
verzorgt. 
Het bestuur wil graag met CAOP samenwerken. De basiskennis voor de 
opleidingen  dient gelijk te zijn; daarover zijn we het eens. De contacten 
worden verder uitgewerkt. Er zijn helaas weinig vertrouwenspersonen van de 
overheid lid van LVV. 
Cees Dalebout meldt dat er twee LVV-leden werken bij CAOP. Hij zal de namen 
van deze personen doorgeven aan het bestuur. 
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- Huis voor Klokkenluiders 
Het bestuur heeft hier ook contact mee om ervaringen uit te wisselen en 
verbinding te zoeken. 
 
- MKB Nederland 
De LVV heeft zich onlangs aangesloten bij MKB Nederland. Er wordt o.a. 
nagedacht over de mogelijkheden m.b.t. een 
beroepsaansprakelijkheidsverzekering voor vertrouwenspersonen die lid zijn 
van LVV. 
 
- Kamerleden / politiek 
Het bestuur is met verschillende ministeries in gesprek. Het gaat nog niet 
soepel. Er moet nog vaak aan ambtenaren uitgelegd worden wat een 
vertrouwenspersoon doet. 
 
Opmerking vanuit de zaal:  
De inspectie SZW komt langs en er wordt op het beleid van de 
vertrouwenspersonen gecontroleerd.  
Er is echter nog niets wettelijk vast gelegd in de Arbowet.  
Het bestuur doet er alles aan om een voet aan  de grond te krijgen bij SZW  en 
verzoekt de leden om namen van inspecteurs, politici of andere mogelijke 
belangrijke contactpersonen door te geven. 
 
De voorzitter heeft binnenkort een afspraak met een kamerlid om te proberen 
om via de politiek een ingang te vinden in plaats van via de ministeries. 
 
• Diverse reglementen ter vaststelling: 
- Beroepsprofiel VP-OO 
Henri van Montfort meldt dat volgens hem de titel van het profiel de lading niet 
dekt omdat het alleen de VP-OO betreft. In bijlage 2 is een toevoeging voor VP-
I opgenomen. Er volgt een beroepsprofiel VP-I. 
De voorzitter antwoordt dat, zodra er ook eindtermen zijn opgesteld voor de 
vpi, het beroepsprofiel zal worden aangepast.    
 
Het huidige profiel zal gebruikt worden voorde verankering in de Arbowet.  
 
Wim van Es is blij met het beroepsprofiel. Er staan echter stellige uitspraken in 
over wat niet de taken van een vertrouwenspersoon zouden moeten zijn.   
Arbeidsconflicten zou je als vertrouwenspersoon ook op moeten kunnen 
pakken. 
 
Hans van der Vlis vindt dat de tekst van het stuk niet loopt. Hij kan hier niet 
achter staan. Hij voelt zich niet vertegenwoordigd door het bestuur. 
 
De voorzitter merkt op dat de leden meerdere malen is gevraagd om kritiek of 
opmerkingen aan het bestuur te sturen zodat er naar gekeken kan worden. Dit 
is na de vorige ALV van 9 december 2016 echter niet gebeurd. 
 
Het beroepsprofiel VP-OO wordt ter stemming gebracht. 
Met 1 tegenstem wordt het profiel vastgesteld. 
 
- Huishoudelijk reglement: aanpassing term in artikel 8, lid 2. 
De kleine aanpassing wordt na stemming vastgesteld. 
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- Aanpassingen functieprofiel VPOO 
Dit functieprofiel is al op de ALV van 23 mei 2016 vastgesteld. Er is slechts een 
zin aan toegevoegd. 
Het functieprofiel wordt na stemming vastgesteld. 
 
- Modelovereenkomst (DBA)  
Het bestuur is nagenoeg rond met de Belastingdienst. Dit ondanks het feit of de 
wet zo blijft of aangepast wordt. Er worden twee alternatieven aangeleverd 
(een model overeenkomst voor vertrouwenspersonen voor bepaalde en een 
voor onbepaalde tijd). 
 
Esther Lammers geeft een toelichting over de gang van zaken. Er is veel 
contact met de Belastingdienst geweest. Eerst was het goed, maar als dan 
iemand anders binnen de Belastingdienst ernaar keek, dan wat het toch weer 
niet goed. 
Desondanks is de verwachting dat binnenkort groen licht wordt gegeven. 
 
 
• Presentatie uitslag enquête en eerste conclusies 
De secretaris licht de antwoorden van de enquête toe. Het bestuur is blij 
verrast dat ca. 40% van de leden de moeite heeft genomen om de enquête in 
te vullen. 
2/3e van de respondenten is gecertificeerd en is tevreden over CRP. 
 
PeteR Clark vindt dit een compliment waard voor CRP. 
  
De conclusies en aanbevelingen volgen nog en zullen t.z.t. op de website 
geplaatst worden. 
 
• Presentatie Jaarverslag 2016 en stakeholdersbrochure 
Het bestuur heeft een Jaarverslag over 2016 en een folder voor stakeholders 
gedrukt. Na afloop van de vergadering zullen de aanwezigen een 
presentatiemap met beide folders ontvangen. Dit wordt met applaus 
ontvangen. 
Binnenkort zullen beide brochures beschikbaar zijn via de website. 
 
Er wordt voorgesteld om gedrukte brochures te laten bestellen via secretariaat. 
Wellicht dat dit in de toekomst een mogelijkheid is. Hier komt het bestuur nog 
op terug.  
 
PeteR Clark: tip voor het volgende jaarverslag: laat de werkgroepen zelf kopij 
aanleveren. 

4.  Financiën  
• Jaarcijfers 2016 
De cijfers over 2016 zien er goed uit. 
 
Post Vrijval fonds Congres: 
Met betrekking tot de begroting van 2017 is reeds 2 jaar geleden een bedrag 
gereserveerd. 
Dit gereserveerde bedrag is voor een deel vorig jaar besteed aan het Congres. 
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Het laatste deel wordt dit jaar besteed (lees valt vrij) aan het organiseren van 
het congres. 
 
Post Externe werkzaamheden: 
Wat zijn deze externe werkzaamheden? Dit zijn werkzaamheden die door een 
extern communicatie bureau zijn uitgevoerd.  
 
PeteR Clark merkt op dat de externe kosten niet meer dan 50% van de kosten 
zouden mogen zijn. 
 
Er wordt gevraagd waarom er zoveel vermogen is. De penningmeester licht toe 
dat dit is om continuïteit aan de vereniging te bieden in geval van een dip. 
 

• Verslag kascommissie 
De Kascommissie heeft alle financiële stukken bekeken. Ook de bonnetjes e.d. 
van de post externe werkzaamheden. Alles is in orde bevonden.  
De kascommissie stelt voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid. 
De vergadering neemt dit voorstel over. 
 
De penningmeester bedankt de kascommissie. 
 
• Benoeming nieuwe kascommissie 
Ada Hendriks treedt af als lid van de kascommissie. 
Esseline McKenzie blijft in de commissie. 
 
Cees Dalebout meldt zich aan om (wederom) zitting te nemen in de 
kascommissie. 

5.  Stand van zaken 
 
• Portefeuille Zorg en Sport 
 
Sport: 
Naar aanleiding van de recente publiciteit over (seksueel)misbruik in de sport 
heeft het bestuur niet stil gezeten.  
 
De volgende zaken zijn o.a. in gang gezet: 
- Contacten met instituut voor rechtspraak in de sport; 
- Actief zoeken naar contact met de pers; 
- Actief op zoek naar contact met commissie Klaas de Vries naar misbruik in de 
sport. 
 
Meine Willem Dijkstra meldt dat hij bij een conferentie is geweest waar ook 
NOC*NSF bij aanwezig was. Daar bleek dat ook de beschuldigde een 
vertrouwenspersoon krijgt toegewezen. Hij heeft daar zijn verontrusting over 
uitgesproken.  
 
Thijs Huijs meldt dat hij  vertrouwenspersoon is bij NOC*NSF. 
Binnen NOC*NSF is er een verschil tussen een vertrouwenspersoon en een 
vertrouwenscontactpersoon. 
Hij wil graag met het bestuur meedenken en meewerken waar hij kan. 
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Zorg: 
Er zijn contacten gelegd met BeVeZo. Dit is de nieuwe naam voor de 
beroepsvereniging voor cliënt vertrouwenspersonen in de zorg. 
Hieronder vallen ook patiënt vertrouwenspersonen. 
Het doel is om samenwerking te zoeken.  
 
Nogmaals verzoek van het bestuur: geef door als je contactpersonen hebt of 
iets weet waar we mee verder kunnen. 
 
• Portefeuille Onderwijs 
 
De secretaris geeft een toelichting op de presentatie. 
 
• Portefeuille PR en Communicatie 
 
Bij afwezigheid van Inge geeft Job Zijlstra van MOS een korte uitleg en 
presentatie over het hoe en wat en de werking van het forum. Hierbij wordt ook 
verwezen naar de gebruiksvoorwaarden welke in het forum zijn na te lezen. 
De presentatie en de gebruiksvoorwaarden voor het forum zijn ook beschikbaar 
in het besloten deel van de LVV-website. 

6.  Accrediteren opleidingen / certificering 
 
Er zijn twee nieuwe opleidingsinstituten met een geaccrediteerde 
basisopleiding. Dit zijn de Merlijn Groep en De Vertrouwenspersoon. 
 
Jan van de vossen heeft vragen over zijn certificering. Jaap Waverijn stelt voor 
om dit na de vergadering met hem te bespreken. 
 
De opmerkingen over de certificering uit de enquête zullen worden 
meegenomen in het overleg met CRP. 

7.  Werkgroepen 
 
• Werkgroep beroepsprofiel: zie hierboven 
 
• Werkgroep DBA: zie hierboven. 
 
• Externe VP. 
De werkgroep heeft onlangs een bijeenkomst gehad. Het verslag hiervan zal 
binnenkort op de website geplaatst worden. 
De werkgroep is voornemens om nog slechts 1x per jaar bij elkaar te komen. 
Vlak voor de ALV. 
 
Er is een werkgroep integriteit in oprichting. Deze werkgroep zal nadenken over 
eindtermen integriteit. 
Deze werkgroep bestaat uit: Anneloes Taekema, Lilian Vermeulen, Henri van 
Montfort en PeteR Clark. 
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8.  Rondvraag 
 
Leo ten Brink: 
N.a.v. een vraag over de verouderde Intervisiegids meldt de voorzitter dat hij 
de schrijfster van deze gids: Maaike Mentink zal vragen deze bij te werken.  
Wellicht zal ook Peta Twijnstra hierbij betrokken kunnen worden. 
 
PeteR Clark: 
In het verleden was er een LVV kwartetspel. Dit kwartetspel is nu 
geactualiseerd en in een nieuw jasje uitgebracht. 
Het kwartetspel is via PeteR Clark te koop. LVV leden betalen € 10,- , niet leden 
betalen €15,-. 

9.  Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 12.50 uur en bedankt de aanwezig leden 
voor hun aanwezigheid en betrokkenheid.  

 


